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Præsentation af deltagerne. 
 
Punkt 1: optag. De relativt positive tal for uddannelsen gennemgås. Vi gennemgår nogle af de 
initiativer som man kan tænke sig er med til fx at fremme fastholdelsen, som tutorordning, 
individuel feedback etc. Panelet bifalder disse initiativer. 
 
Punkt 2: Ny KA: Der gennemgås de forskellige muligheder for undervisnings- og formidlingsforløb. 
Panelet finder dette positivt. Der lader ikke til at være problemer med at finde en plads. Der 
spørges til om de studerende bruger eget job som afsæt for disse forløb; det har vi ikke erfaringer 
med (endnu) – en mulighed der måske skal undersøges videre.  
 
Punkt 3: Tættere praktisk tilknytning. Der tales om projektorienterede forløb. (Hvad med 
projektorienteret forløb over sommerferien – interessant spørgsmål). Visse parter fra 
aftagerpanelet vil eventuelt gerne have studerende ud til de kortere forløb, evt. også til egentlige 
projektorienterede forløb. 
 
Punkt 4: Andreas rapport. Leo fremlægger hovedtræk. Indforstået sprog og ”klogskabskultur”. 
Aggressiv diskussionskultur. Køn. Proces fremad. Der tales om køn og vi fortæller om de tiltag vi har 
i gang. Der spørges ind til om vi er låst i en gammeldags forelæsningsform. Meget kan vindes ved 
underviserne bliver bedre til at ”se” de studerende, lægger flere af paneldeltagerne vægt på. Der 
anbefales et fremadrettet  Fokus på undervisningsformerne. 
 
 


